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内容概要

　　《王迈迈英语：轻松搞定大学英语6级考试·快速阅读（升级版）》按试卷测试项分8个类别编撰
，能让学生针对自己的弱项自由选择其中一项或几项，在短时间内进行强化训练，达到预期效果。
将试卷复杂内容分解编撰成短小的单行本，符合考生心理需求，能让考生以轻松心情应对，在轻松之
中将四六级备考之繁重任务各个击破。
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章节摘录

　　"Another source of the damage could be very early infant abuse. If you repeatedly shake an infant， you ll
lacerate the white nerve fibers connecting thefrontal cortex， effectively shutting it off from the rest of the brain and
perhapsleading to some neuronal[ nerve cell] degeneration. So the question for that maybe， what do we do to
prevent early infant abuse. " he says.　　Researcher Adrian Raine， DPhil tells WebMD that although there is
littlehope now of curing adults with APD， "We know that in the next 10 years we llhave the first microchip
implant to replace the hippocampus [ the area of the brainthought to be involved in emotion and memory ]， and
scientists are working on using microchip implants to replace other damaged brain structures. It s not
inconceivable ， therefore， that within the next 15 to 20 years we might be able to dosomething about the tissue
loss that occurs in these individuals. "
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编辑推荐

　　《王迈迈英语：轻松搞定大学英语6级考试·快速阅读（升级版）》如果您使用过各种高考复习
资料，但成效不大，请您使用王迈迈图书品牌系列丛书，热烈祝贺王迈迈英语取得两项国家专利。
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